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Abstract (en)
A cardboard blank (1) for producing a folding box, having a bottom (2), two side walls (9, 10) and in each case a front and rear wall (6, 4) which are
linked to the bottom (2), and having a covering wall (12) which is linked to the rear wall (4) and is likewise provided with side walls (17, 18) and a
front wall (14), the walls (4, 6, 9, 10) linked to the bottom (2) being connected to one another by intermediate surfaces (19, 20, 23, 24) which are
each subdivided by a fold line (21, 22, 25, 26), the intermediate surfaces (19, 20) provided between the side walls (9, 10) and the rear wall (4) being
sloped towards the fold line (21, 22), and the side walls (17, 18) moulded onto the covering wall (12) having a lower height than the side walls (9,
10) linked to the bottom (2). In the method for producing the cardboard blank, a plurality of cardboard blanks lying one after the other in a row are
punched out of a cardboard sheet, the front wall linked to the covering wall being adjacent to the front wall of the bottom, and there being arranged
next to this row a further row whose one covering-wall side wall is adjacent to the bottom side wall of a blank of the first row, and whose bottom side
wall is adjacent to the one side wall of the covering wall of the same blank of the first row. <IMAGE>

Abstract (de)
Kartonzuschnitt(1) zum Herstellen einer Faltschachtel, mit einem Boden(2), zwei Seitenwänden(9,10) sowie je einer Vorder- und Rückwand(6,4),
die am Boden(2) angelenkt sind und mit einer an der Rückwand(4) angelenkten Deckwand(12), die ebenfalls mit Seitenwänden(17,18) sowie einer
Vorderwand(14) versehen ist, wobei die am Boden(2) angelenkten Wände(4,6,9,10) über Zwischenflächen(19,20,23,24) miteinander verbunden
sind, die jeweils durch eine Faltlinie(21,22,25,26) unterteilt sind, wobei die zwischen den Seitenwänden(9,10) und der Rückwand (4) vorgesehenen
Zwischenflächen(19,20) zur Faltlinie(21,22) hin abgeschrägt sind, und wobei die an der Deckwand(12) angeformten Seitenwände(17,18) eine
geringere Höhe haben als die am Boden(2) angelenkten Seitenwände(9,10). Beim Verfahren zum Herstellen des Kartonzuschnittes werden mehrere
Kartonzuschnitte in einer Reihe hintereinanderliegend aus einem Kartonbogen ausgestanzt, wobei die an der Deckwand angelenkte Vorderwand der
Vorderwand des Bodens benachbart ist, und wobei neben dieser Reihe eine weitere Reihe angeordnet ist, deren eine Deckwand-Seitenwand der
Boden-Seitenwand eines Zuschnittes der ersten Reihe und deren Boden-Seitenwand der einen Seitenwand der Deckwand des gleichen Zuschnittes
der ersten Reihe benachbart ist. <IMAGE>
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